
Zápis  

ze zasedání zastupitelstva městyse Bohdalov konaného dne 28.01.2015 

v 18.00 hod. v kulturním domě v Bohdalově 

 
Přítomni: p. Roman Šimůnek, p. Zdeněk Bradáč, Ing. Karel Řepa, Ing. Arnošt Juda, Ing. 

Ivana Lisnerová, p. Květoslav Šafránek, p. Hana Koudelová, Ing. Milan Šípek, Ing.Karel 

Mužátko, p. Pavel Laštovička 

 

Omluven: Josef Dvořák 

 

Občanů: 10 

 

1.  Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání Zastupitelstva městyse Bohdalov (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 

v 18.00 hodin starostou městyse Bohdalov (dále jako „předsedající“).  

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno, je přítomno 10 (deset) členů 

zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva) a zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné.  

 

2.  Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu   

 

Předsedající určil zapisovatelkou paní Marii Bláhovou a na volbu ověřovatelů zápisu navrhl 

paní Hanu Koudelovou a Ing. Karla Mužátka. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí ověřovateli zápisu paní Hanu Koudelovou 

a Ing. Karla Mužátka. 

Výsledek hlasování:   Pro 10     Proti 0     Zdrželi se 0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

3.  Schválení programu zasedání 

 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou a dotázal se 

zastupitelů, zda mají návrhy na doplnění nebo připomínky k programu. K programu nebyly 

vzneseny jiné návrhy ani doplnění. 

  

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu 

 

1.        Zahájení 

2. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu   

3. Schválení programu zasedání  

4. Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva 

5. Zpráva o činnosti zastupitelstva městyse od posledního zasedání 

6. Rozpočtová opatření městyse 

7. Obecně závazná vyhláška – 1/2015 o místním poplatku za zhodnocení stavebního 

pozemku možností jeho připojení na stavbu vodovodu nebo kanalizace 

8. Obecně závazná vyhláška – 2/2015 o stanovení systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se 

stavebním odpadem na území městyse Bohdalova 



9.  Projednání investičního úvěru 

10. Různé  

11. Diskuse 

12. Závěr    

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje předložený program  zasedání 

Výsledek hlasování:   Pro   10     proti   0     Zdrželi se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

4. Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva 

 

Na posledním zasedání zastupitelstva dne 29.12.2014 nebyl uložen žádný úkol, ale pověření 

pro  starostu městyse, aby informoval občany, kteří parkují svá auta zejména v zimním období 

na místních komunikacích či na chodnících, aby z důvodů bezpečnosti a údržby 

komunikací  a chodníků parkovali auta na místech k tomu určených. Starosta zveřejnil tuto 

informaci v měsíčníku Novinky.  

 

5.  Zpráva o činnosti zastupitelstva městyse od posledního zasedání 

 

Předsedající uvedl, že se od posledního zasedání zastupitelstvo sešlo na jednom pracovním 

jednání, a to dne 14.01.2015: 

- připomínky k územnímu plánu městyse 

- investiční úvěr 

- OZV č. 1/2015 a OZV č. 2/2015 

- žádost p. Libora Chmelaře - příjezdová cesta k jeho rodinnému domu 

- odměna za zastupování městyse ve statutárním orgánu LDO Měřín 

- žádost p. B. Křesťana o organickou hmotu ze sečených obecních zelených ploch 

- uzavření dodatku č. 1 ke SOD s firmou PKS stavby a.s. 

Starosta podrobně seznámil přítomné s návrhem Odboru rozvoje a územního plánování MěÚ 

Žďár nad Sázavou na vyhodnocení připomínek k územnímu plánu: 

Firma Astrál – změna zařazení ploch v okolí tábora na plochy hromadné rekreace - akceptovat 

P. Šafránek –  změna zařazení vodní plochy a vodohospodářské (současná ČOV) jako plochu 

veřejného prostranství – částečně akceptovat 

Infotel  - žádost o vyznačení základové stanice investora T-Mobile Czech republic a.s. v KÚ 

Chroustov do územního plánu – akceptovat  

P. Pometlo – vytvoření plochy pro výrobu a skladování v části areálu bývalého lihovaru –  

  částečně akceptovat  

- vytvoření plochy pro výrobu a skladování na pozemcích majitele kde je rozestavěný 

pastevní areál pro masný skot – částečně akceptovat 

- nesouhlas s vyhlídkovým bodem na jeho pozemku v místě pastevního areálu - akceptovat 

- zařazení ploch ve vlastnictví majitele do ploch určených pro bydlení – neakceptovat 

- připomínky k napojení domu p. Pometla na kanalizaci, posilování biodiverzity a ekostability 

na intenzivně obhospodařovaných plochách, poškozování místních obecních cest těžkou 

zemědělskou technikou, dostupnost pozemků pro vlastníky – pozemkové úpravy; připomínky 

neakceptovat, požadavky jsou nad rámec územního plánu 

P. Herman -  zařazení pozemků do zóny výroby a služeb - neakceptovat  

 

 

 



6. Rozpočtová opatření městyse 

 

Předsedající předložil zastupitelstvu městyse rozpočtové opatření č. 14/2014 ze dne 

31.12.2014 ve výši 131 900,- Kč. 

O rozpočtovém opatření rozhodl starosta městyse. Provedené rozpočtové opatření je do výše 

limitu stanoveného zastupitelstvem městyse Bohdalov v usnesení 3/2011 a zastupitelstvo 

konstatuje jeho věcnou správnost. Rozpočtové opatření č. 14/2014 je předloženo 

zastupitelstvu městyse k projednání a schválení.  

Rozpočtové opatření městyse č. 14/2014 

Příjmy byly povýšeny o částku   131 900, - Kč 

Výdaje byly povýšeny rovněž o částku  131 900,-  Kč 

Podrobný rozpis rozpočtového opatření č. 14/2014 je přílohou tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí informaci o provedení 

rozpočtového opatření č. 14/2014. Rozpočtové opatření je do výše limitu stanoveného 

zastupitelstvem městyse Bohdalov v usnesení 3/2011 a zastupitelstvo konstatuje jeho věcnou 

správnost. 

Výsledek hlasování:   Pro 10   Proti 0   Zdrželi se  0   

Usnesení bylo schváleno. 

 

7. Obecně závazná vyhláška č. 1/2015 o místním poplatku za zhodnocení stavebního 

pozemku možností jeho připojení na stavbu vodovodu nebo kanalizace 

 

Zastupitelstvo   městyse  Bohdalov schválilo na svém zasedání dne 19.6.2014 OZV č. 1/2014 

o místním  poplatku  za  zhodnocení  stavebního  pozemku  možností jeho připojení na 

stavbu vodovodu nebo kanalizace. Odbor dozoru kontroly veřejné správy MVČR poté obdržel 

žádost o prošetření zákonnosti této OZV. Sedm prošetřovaných bodů bylo v souladu se 

zákonem. V jednom bodě požádalo MVČR o stanovisko a výklad ministerstvo financí. Dle 

názoru a výkladu ministerstva financi měl být v tomto bodě stanoven místní poplatek dle 

oceňovací vyhlášky a nikoli dle znaleckého posudku. Odbor dozoru a kontroly MVČR 

stanovil městysi uvést tento bod OZV do souladu se zákonnými předpisy. Po konzultaci na 

odboru dozoru a kontroly MVČR bylo doporučeno městysi přijmout novou nebo změnovou  

OZV o místním poplatku za zhodnocení stavebního pozemku možností jeho připojení na 

stavbu  vodovodu  nebo kanalizace. Sazba poplatku v OZV č. 1/2014 byla stanovena ve výši 

20,-  Kč/m
2
. Dle stanoviska MFČR a oceňovací vyhlášky měla být stanovena sazba poplatku 

do  6,- Kč/1m
2
.  Zastupitelstvo městyse  na  pracovním  jednání  projednalo  tuto  záležitost    

a pověřilo starostu městyse připravit změnovou OZV  č. 1/2015, kterou se mění vyhláška č. 

1/2014 ve dvou článcích. Mění se v čl. 5 sazba na 6 Kč/m
2
 a v čl. 6 termín splatnosti poplatku 

na 30.6.2015.  Předsedající přečetl vyhlášku OZV 1/2015 a otevřel k ní rozpravu.  

 

P. Vaňková informovala, že manžel volal p. Judovi, že uvažovali s výstavbou domácí čistírny, 

voda by šla do propustku  

P. Z. Novotný se dotázal, jestli ostatní občané Bohdalova budou také přispívat, protože 

vybudováním nové kanalizace se zhodnotil celý Bohdalov.  

P. B. Zikmund se dotázal, jak mohou občané věřit zastupitelstvu? Může se stát, že bude 

vybudována nová silnice a zastupitelstvo bude po občanech chtít finančně přispět?  

P. Z. Novotný se zeptal, kolik peněz stály právní rady a konzultace.  

 

Starosta městyse odpověděl, že dle kupních smluv se stavebníci Žlíbků II. zavázali, že 

nepožádají o kolaudaci dříve, než bude uvedena do provozu nová čistírna odpadních vod, 



která měla být ukončena do 31.12.2013. Protože nebyla přiznána dotace, realizace ČOV se do 

tohoto data nepodařila. Zastupitelstvo mělo 2 možnosti, jak tento problém řešit. Občané by ke 

svým rodinným domům museli vybudovat jímky na vyvážení a odpadní vodu vyvážet. Další 

možností bylo, aby městys vybudoval splaškovou kanalizaci. Zastupitelstvo se rozhodlo pro 

druhou možnost a zrealizovalo celkem 3 nákladné investiční akce v hodnotě téměř dvou mil. 

Kč, aby umožnilo napojení všech stavebníků v lokalitě Žlíbky II. na splaškovou kanalizaci. 

Zavedením poplatku stanoveného v OZV č. 1/2014 chtěl městys získat zpět alespoň část 

finančních prostředků, dodatečně vynaložených v této lokalitě na možnost napojení 

stavebníků na ČOV. Původní OZV 1/2014, která stanovila místní poplatek ve výši 20 Kč/m
2
 

by znamenala pro každého stavebníka náklad ve výši do 20 000 Kč. Proti tomuto zvýšenému 

nákladu stavebníci ušetří finanční částku, kterou by museli vynaložit na výstavbu jímky na 

vyvážení a výrazně nižší je i platba stočného oproti pravidelnému vyvážení splaškových vod. 

Změnou vyhlášky dochází nyní ke zpoplatnění každého stavebníka částkou dle výměry 

parcely do 6000 Kč. 

Na dotaz ohledně finančního přispění občanů na stavbu silnice starosta odpověděl, že zákon 

neumožňuje stanovení poplatku za vybudování komunikace. Náklady na vybudování 

komunikací a dalších sítí se obvykle promítají v ceně stavebního pozemku, který je prodáván 

stavebníkům. Protože zvýšené náklady na dodatečné vybudování splaškové kanalizace nebyly 

kalkulovány v ceně prodávaných pozemků, rozhodlo zastupitelstvo o zavedení místního 

poplatku. Jednalo se tedy o jednorázovou záležitost. V případě budování sítí v dalších 

lokalitách by se investované prostředky měly promítat v ceně prodávaných pozemků. 

K dotazu ohledně nákladů na vydání OZV starosta sdělil, že za konzultace a metodickou 

pomoc městys nehradil nic. Cena za znalecký posudek byla do 2,5 tis.Kč. 

 

P. Šafránek  podal návrh na zrušení vyhlášky OZV č. 1/2014 z těchto důvodů: 

1.Takto získané finanční prostředky od občanů nebudou  velkým přínosem pro rozpočet obce.  

2.Pokud v budoucnu budou probíhat další investiční akce u pozemků, které tyto pozemky 

zhodnotí, může se obec dostat do problémů při řešení zvýhodnění občanů. 

 

Přesedající navrhl hlasovat o návrhu pana Šafránka.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov ruší vyhlášku č. 1/2014. 

Výsledek hlasování: Pro   1      Proti    7     Zdrželi se     2 

Jmenovitě proti: Roman Šimůnek, Zdeněk Bradáč, Ing. Arnošt Juda, Ing. Ivana Lisnerová, 

Ing. Milan Šípek, Ing. Karel Mužátko, Pavel Laštovička 

Jmenovitě zdrželi se: Ing. Ladislav Řepa, Hana Koudelová 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

Pan Šafránek podal návrh na snížení sazby za 1m
2
 zhodnoceného pozemku ze 6,- Kč na 3,- 

Kč. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov souhlasí se snížením ceny za zhodnocený pozemek ze 6,- 

Kč na 3,- Kč za 1m
2
. 

Výsledek hlasování: Pro   2     Proti 7     Zdržel se   1 

Jmenovitě proti: Roman Šimůnek, Zdeněk Bradáč, Ing. Arnošt Juda, Ing. Ivana Lisnerová, 

Ing. Milan Šípek, Ing. Karel Mužátko, Pavel Laštovička 

Jmenovitě zdržel se: Ing. Ladislav Řepa 

Usnesení nebylo schváleno. 



 

Předsedající navrhl hlasovat o přijetí přihlášky OZV č. 1/2015.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov souhlasí s přijetím vyhlášky OZV č. 1/2015. 

Výsledek hlasování: Pro   7     Proti   2     Zdržel se   1 

Jmenovitě proti: Květoslav Šafránek, Hada Koudelová 

Jmenovitě zdržel se: Ing. Ladislav Řepa 

Usnesení bylo schváleno. 

 

8. Obecně závazná vyhláška Městyse Bohdalova č. 2/2015, kterou se mění a doplňuje 

OZV č. 2/2014 o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání 

a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území 

městyse Bohdalova  

 

Předsedající seznámil přítomné se zněním vyhlášky. Nová OZV reaguje na nově stanovené 

povinnosti obcí na úseku třídění odpadů – rozšíření o povinnost zajistit třídění kovového 

odpadu a v období od 1.4. do 31.10. i třídění biologicky rozložitelného odpadu rostlinného 

původu. 

Městysi vzniknou vyšší náklady za odvoz + uložení (300 Kč/t) biologicky rozložitelného 

odpadu na bioplynovou stanici firmy  ODAS, které do budoucna ovlivní pro občany výši 

poplatku za odpad.  

P. Z. Novotný vznesl dotaz, zda obec povolí p. Bohumilu Křesťanovi kompostárnu. Starosta 

odpověděl, že městys není v tomto případě povolující instituce, ale žádost p. Křesťana se 

týkala poskytnutí organické hmoty z obecních ploch pro provoz kompostárny. Městys 

v případě vybudování kompostárny organickou hmotu provozovateli poskytne za podmínek, 

které budou dojednány.  

P. Řepa vznesl dotaz, zda-li se počítá s nádobou na elektroodpad, odpověděl starosta, že 

nádobu na elektroodpad prozatím v městysi není. Pokud tomu nebrání legislativa, bude možné 

v případě zájmu tuto nádobu v městysi umístit.  

 

Předsedající navrhl hlasovat o schválení vyhlášky OZV č. 2/2015. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov souhlasí s přijetím OZV  č. 2/2015. 

Výsledek hlasování:   Pro   10       Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

9. Projednání investičního úvěru 

 

Zastupitelstvo městyse připravuje dlouhodobě výstavbu čistírny odpadních vod. Poslední 

žádost o dotaci byla podána v roce 2012. V současné době městys vede intenzívní komunikaci 

se SFŽP ohledně poskytnutí finančních prostředků ještě z končícího programovacího období, 

tj. v tomto roce.  Je reálná možnost, že naše žádost bude vyjmuta ze zásobníku projektů 

a bude vydáno definitivní rozhodnutí o poskytnutí dotace na výstavbu ČOV v nejbližších 

měsících. V tomto případě by městys potřeboval částku 11 mil. Kč na spolufinancování 

výstavby ČOV z rozpočtu městyse.  

Na tuto variantu musí být městys s předstihem časově připraven a mít zajištěno 

spolufinancování výstavby. Z tohoto důvodu zastupitelstvo městyse na pracovním zasedání 



projednalo možnost přijetí úvěru na financování rekonstrukce budovy OÚ a MŠ, která je 

doposud hrazena z rozpočtových prostředků městyse. V případě zahájení výstavby ČOV by 

potom tento připravený úvěr městys otevřel a využil na financování rekonstrukce budovy MŠ. 

Uvolněné rozpočtové prostředky by městys mohl poté použít na spolufinancování výstavby 

ČOV z vlastních zdrojů. Městys obdržel dvě nabídky na poskytnutí úvěru. Čerpání úvěru by 

probíhalo až v okamžiku definitivní přiznání dotace a zahájení výstavby ČOV. 

 

Předsedající otevřel k tomuto bodu rozpravu. 

P. Koudelová se dotázala, zda se smlouva uzavře tehdy, až zastupitelstvo bude informováno 

o obdržení dotace na ČOV.  

P. Sedmidubský se dotázal, jakou má nabídka investičního úvěru platnost a zda se nezmění  

podmínky, této nabídky, až bude nutné skutečně úvěr čerpat. 

P. M. Vaňková se zeptala, zda firma, která bude ČOV realizovat, stihne její uvedení do 

provozu ještě letos.  

Starosta městyse odpověděl, že čerpání úvěru proběhne až v okamžiku zahájení výstavby 

ČOV, což by mělo být v horizontu jednoho až dvou měsíců. Do této doby bude návrh na 

investiční úvěr platný. Starosta upozornil, že nová ČOV musí být postavena ještě letos. 

Dokumentace k výstavbě ČOV, smlouva o dílo a veškerá dokumentace k výběrovému řízení 

je zveřejněna na portále zadavatele a k termínu ukončení stavby ČOV se vítězná firma 

zavázala ve smlouvě o dílo.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo   městyse  Bohdalov   schvaluje   dle  § 85, písm. j)   zákona   č. 128/2000 Sb., 

o obcích ve znění pozdějších předpisů, uzavření smlouvy o přijetí investičního úvěru od 

České spořitelny a.s. (IČ 45244782) do výše 11 000 000 Kč na financování investice 

„Stavební úpravy interiéru budovy č.p. 250 v Bohdalově“ se splatností do deseti let a 

zajištěného budoucími příjmy obce. 

Výsledek hlasování: 

Pro   10   Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

10. Různé 

 

V bodu různé předsedající navrhl po projednání na pracovním zastupitelstvu stanovení roční 

náhrady ušlého výdělku pro člena zastupitelstva městyse J. Dvořáka, který zastupuje městys 

Bohdalov v LDO Měřín.  

Předsedající   navrhl   částku   ve  výši  8 tis. Kč  za   kalendářní  rok  dle § 71, odst. 4 zákona 

o obcích č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů jako náhradu ušlého výdělku, který 

vznikl nad rámec funkce zastupitele a na úkor jeho pracovního času.  

Tato náhrada bude vyplácena 2x ročně.  

Starosta ještě podal informaci, že městys obdrží jako člen statutárního orgánu LDO Měřín 

částku 11 000,- Kč.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo   městyse  Bohdalov   schvaluje  dle   § 71, odst.  4 zákona  č.  128/2000 Sb.,  

o obcích ve znění pozdějších předpisů, vyplatit p. Josefovi Dvořákovi, neuvolněnému 

zastupiteli městyse Bohdalov, náhradu ušlého výdělku v souvislosti s výkonem funkce 

v zastupování v LDO Měřín ve výši 8 000,- Kč na kalendářní rok 2015.   

Výsledek hlasování:     Pro   10        Proti   0        Zdrželi se   0 

Usnesení bylo schváleno. 



 

11.  Diskuse 

 

P. Sedmidubský – v loňském roce jsme dle OZV č. 1/2014 podali ohlašovací povinnost, je 

tato povinnost platná i dle OZV 1/2015 a jaký bude další postup zastupitelstva 

Dle stanoviska  MVČR ohlašovací povinnost platí. V případě jejího nesplnění městys zašle 

občanům, na něž se vztahuje poplatková povinnost platební výměr, ve kterém budou údaje 

o výši a splatnosti poplatku. 

 

P. Sedmidubský - jak to vypadá s ukončením rekonstrukce školky 

Stavební práce se chýlí se k závěru, byl podepsán dodatek smlouvy s firmou PKS stavby a.s.  

 

P. B. Zikmund, p. Sedmidubský, p. Vaňková, p. Z. Novotný – znečistěná komunikace od 

bláta ve směru od školky k městečku stavební firmou, která provádí rekonstrukci 

školky a úřadu, v zahradě školky jsou vyjeté hluboké koleje od stavební techniky, je 

ošetřeno ve smlouvě, že stavební firma je povinna terén uvést na své náklady do 

původního stavu 

Odpověděl starosta, že je to záležitost, kterou řeší smlouva se stavební firmou a že ji prověří. 

P. Šafránek reagoval, že je třeba vše zapisovat do stavebního deníku a řešit se 

stavbyvedoucím. 

 

P.  Vondrák – k  připomenutí   výročí   1.  světové války  by  uvítal  renovaci   pomníku  

a vydání brožury, která by se mohla zadat vysokoškolskému studentovi jako diplomová 

práce; do novinek vhodné zmínit nové autobusové spoje v sobotu; zbudování chodníku 

v zatáčce u mostu k Hudečkovým 

Zastupitelstvo bere informace p. Vondráka na vědomí, bude se jimi zabývat na pracovním 

zasedání a na příští veřejné schůzi podá informaci o jejich řešení 

 

P.  Vaňková – jak bude řešeno chození zejména dětí do školy a školky ze Žlibků II,  není 

zde chodník, chodí se do stráně k Březkovým, je velmi nebezpečné zde jezdit 

s kočárkem, chodník začíná až u Peřinových 

P. Březka – v mezi vede plyn, vodovod, kanalizace 

Starosta městyse odpověděl, že v projektu základního technického vybavení pro tuto lokalitu 

bohužel chodník nebyl vyprojektován a tuto záležitost bude zastupitelstvo řešit. 

 

P. Z. Novotný - žádá opravu příjezdové komunikace k č.p. 87, Bohdalov a výměnu 

vodovodní přípojky od hlavní silnice k č.p. 87, Bohdalov a  umístění nového  světla 

veřejného osvětlení nad Paříkovými 

Zastupitelstvo bere na vědomí. 

 

P. Henzl - není slyšet rozhlas, kdy bude zprovozněna budova č.p. 250 a od kdy zde 

budou ordinovat lékaři, zvážit den otevřených dveří 

P. Vondrák - návrh zasílat zprávy sms 

Odpověděl starosta městyse - se dnem otevřených dveří je počítáno po ukončení stavebních 

prací. Přesun ordinací bude nejvhodnější řešit v letním období, zastupitelstvo zvažuje do 

budoucna rozesílání informací formou SMS.  

P. Šafránek - navrhuje nový bezdrátový rozhlas pro občany Žlíbků II. 

 

P. Vaňková – občané Žlibků pravidelně nedostávají Novinky 



Starosta městyse odpověděl, že stížnosti již několikrát řešil telefonicky s poštou ve Žďáru nad 

Sázavou. Tuto záležitost opětovně prošetří a podá informaci na příští schůzi 

 

P. Koudelová – ve věci prodeje pozemku p. Tesárkovi v roce 2010 uvedla, že p Tesárek 

měl snahu se na začátku problému domluvit a pozemek vrátit obci 

Reagoval starosta městyse i p. Šafránek, že jednání s p. Tesárkem pokračuje. V roce 2010 

byla připravena smlouva, podle níž by pozemek zpět odkoupila obec za 1,- Kč, k podpisu 

však nedošlo. 

 

P. Vondrák – navrhl zhotovit kalendáře Bohdalova 

Odpověděl starosta – kalendáře byly již ve třech letech vydávány, v případě zájmu je možné 

kalendáře Bohdalova vydávat v i v dalších letech. 

 

P. Šafránek – do dnešního dne nebyl zveřejněn zápis z veřejné schůze z 29.12.2014 

Odpověděl starosta městyse - zákon o obcích ukládá povinnost vyhotovení zápisu do 10 dnů 

a uložení na úřadu městyse k nahlédnutí. Zákon o obcích neukládá obcím povinnost 

zveřejňování zápisů ze zasedání. V dřívějším období zápisy ze zasedání zastupitelstva na 

www. stránkách městyse nebyly zveřejňovány. Současný stav, kdy městys tyto zápisy na 

svých internetových stránkách zveřejňuje, je tedy nad rámec zákona. Zápisy ze zasedání jsou 

také mimo www. stránky průběžně zveřejňovány i v měsíčku Novinky.    

 

P. Sedmidubský – je zpracován projekt na parkoviště před úřadem a školkou ? 

Odpověděl starosta, zhotovení projektu na parkovací a odstavné plochy před budovou MŠ se 

připravuje. 

 

 

12. Závěr 
 

Předsedající poděkoval přítomným za účast a ve 20.00 hod. ukončil zasedání zastupitelstva.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Souhrn usnesení č. 1/2015 

ze zasedání Zastupitelstva městyse Bohdalov konaného dne 28.01.2015 

v 18.00 hod. v kulturním domě v Bohdalově 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí ověřovateli zápisu paní Hanu Koudelovou 

a Ing. Karla Mužátka. 

Výsledek hlasování:    Pro 10       Proti 0          Zdrželi se 0      Usnesení bylo schváleno. 

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje předložený program  zasedání. 

Výsledek hlasování:   Pro   10     Proti   0     Zdrželi se   0      Usnesení bylo schváleno. 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí informaci o provedení 

rozpočtového opatření č. 14/2014. Rozpočtové opatření je do výše limitu stanoveného 

zastupitelstvem městyse Bohdalov v usnesení 3/2011 a zastupitelstvo konstatuje jeho věcnou 

správnost. 

Výsledek hlasování:   Pro 10   Proti 0   Zdrželi se  0 Usnesení bylo schváleno. 

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov ruší vyhlášku č. 1/2014. 

Výsledek hlasování: Pro   1      Proti    7     Zdrželi se     2 

Jmenovitě proti: Roman Šimůnek, Zdeněk Bradáč, Arnošt Juda, Ing. Ivana Lisnerová, Ing. 

Milan Šípek, Ing. Karel Mužátko, Pavel Laštovička 

Jmenovitě zdrželi se: Ing. Ladislav Řepa, Hana Koudelová 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov souhlasí se snížením ceny za zhodnocený pozemek ze 6,- 

Kč na 3,- Kč za 1m2. 

Výsledek hlasování: Pro   2     Proti 7     Zdržel se   1 

Jmenovitě proti: Roman Šimůnek, Zdeněk Bradáč, Ing. Arnošt Juda, Ing. Ivana Lisnerová, 

Ing. Milan Šípek, Ing. Karel Mužátko, Pavel Laštovička 

Jmenovitě zdržel se: Ing.  Ladislav Řepa 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov souhlasí s přijetím vyhlášky OZV č. 1/2015. 

Výsledek hlasování: Pro   7     Proti   2     Zdržel se   1 

Jmenovitě proti: Květoslav Šafránek, Hada Koudelová 

Jmenovitě zdržel se: Ing. Ladislav Řepa Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov souhlasí s přijetím  OZV  č. 2/2015. 

Výsledek hlasování:   Pro   10       Proti   0     Zdržel se   0     Usnesení bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo  městyse  Bohdalov  schvaluje  podle  § 85, písm. j)  zákona  č. 128/2000 Sb., 

o obcích ve znění pozdějších předpisů,  uzavření smlouvy o přijetí investičního úvěru od 

České spořitelny a.s. (IČ 45244782) do výše 11 000 000,- Kč na financování investice 



„Stavební úpravy interiéru budovy č.p. 250 v Bohdalově“ se splatností do deseti let a 

zajištěného budoucími příjmy obce. 

Výsledek hlasování:    Pro   10      Proti   0     Zdržel se   0    Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse   Bohdalov  schvaluje  dle  § 71,   odst.  4 zákona  č.  128/2000 Sb.,  o 

obcích ve znění pozdějších předpisů, vyplatit p. Josefovi Dvořákovi, neuvolněnému 

zastupiteli městyse Bohdalov,  náhradu ušlého výdělku v souvislosti s výkonem funkce 

v zastupování v LDO Měřín ve výši 8 000,- Kč na kalendářní rok 2015.   

Výsledek hlasování:     Pro   10        Proti   0        Zdrželi se   0   Usnesení bylo schváleno. 

 

 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 05.02.2015 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:     Hana Koudelová  

 

 

    Ing. Karel Mužátko  

 

 

 

Starosta:    Ing. Arnošt Juda  


